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کوروش سلیمانی بیان کرد: خوشبختانه در سال 
۱۴۰۱ تئاتر وضعیت بسیار بهتری پیدا کرده است، 
تئاتر دوران رکود کرونایی را پشت سر گذاشته و 
مخاطبان به سالن ها بازگشته اند. کوروش سلیمانی 
ادامه داد: خوشبختانه این روزها شاهد این هستیم 
که تئاتر باردیگر شاهد حضور مخاطبان در سالن های 
تئاتر است، این حضور دوباره می تواند مداوم باشد اگر 
ما سعی کنیم تا اثری درخور به مخاطب ارائه دهیم، 
من فکر می کنم دو سال کرونایی زمان خوبی بود تا 
به تولید آثار بهتر و با کیفیت بیشتر فکر کنیم. وی در 
همین رابطه گفت: تئاتر در دو سال کرونایی دوران 
ناامیدکننده ای را پشت سر گذاشت، تعداد زیادی از 
بازیگران بیکار شدند، اکثریت تهیه کنندگان از تئاتر 
بیرون آمدند و از سویی دل کارکردن نبود، اما بعداز 
واکسیناسیون و کاهش بیماری کرونا این وضعیت 
بهتر شد و امروز می بینیم که رفته رفته مخاطب 
به تئاتر بازگشته است. از نظر من در شرایط فعلی 
باید با ادامه پروتکل های بهداشتی از کوچک ترین 
خطر احتمالی پیرامون بازگشت بیماری کرونا 
جلوگیری کرد. کوروش سلیمانی درباره بازگشت 
بازیگران سینما به تئاتر اضافه کرد: به نظر من حضور 
بازیگران سینما در تئاتر ذاتا مشکلی ندارد یعنی 
هیچ کسی نمی تواند مانع حضـــور سینمایی ها در 

تئاتر بشود اما این اتفاق فقط یک شرطی دارد آن هم 
اینکه، دوستان سینمایی که وارد عرصه تئاتر شده 
و سابقه تئاتری ندارند احیانا بعضی هایشان توانایی 
بازیگری تئاتر هم داشته باشند بهتر است، چون تئاتر 
بازیگر مبتدی و نابلد نمی طلبد. این بازیگر سینما 
و تلویزیون در خصوص دستمزد بازیگران در عرصه 
سینما اظهارکرد: به اعتقاد من بهتر است در پرداخت 
دستمزدهای سینمایی عدالت رعایت شود. یعنی 
بین بازیگران تئاتری که صرفا در عرصه تئاتر فعال 
هستند و سال ها زحمت کشیدند نباید تفاوتی قائل 
شد. کوروش سلیمانی گفت: بهتر است بازیگرانی که 
با تجربه کم به عرصه تئاتر پا می گذارند سطح توقع 
خود را در بخش دستمزدها پایین بیاورند تا عدالت 
بین بازیگر با تجربه تئاتر و آنها رعایت شود. در گذشته 
این طور نبود سال های پیش شاید ۱۰ - ۱۵ سال پیش 
خیلی نسبت به بازیگرهای تئاتر دیدگاه های غلطی 
وجود داشت که بازیگران تئاتر نمی توانند در عرصه 
سینما حضور پیدا کنند. ولی امروزه عمده بازیگرایی 
که در سینما فعال هستند عموماً ریشه تئاتری دارند. 
بازیگر سریال »ایلدا« درباره تفاوت بازیگری در تئاتر 
و سینما تاکیدکرد: به طورکلی اعتقاد دارم که تئاتر 
و سینما فرقی برای بازیگر ندارد بلکه جنس بازی 
بازیگر در سینما و تئاتر باهم متفاوت است، برخی 

صرفا  توانایی بازی در سینما را دارند و برخی هم 
صرفا بازیگر تئاتر هستند. ولی بعضی ها هم هستند 
که در هر 2 زمینه می توانند فعالیت کنند و این بد 
نیست. کوروش سلیمانی درباره نبود کاراکترهای 
مناسب برای بازیگران میانسال و پیشکسوت افزود: 
عرصه فیلمنامه نویسی در سینمای ایران فضای 
فکری بازتری را می طلبد چرا که آدم های مختلفی 
که در جامعه زندگیمی کنند فقط جوان ها نیستند. 
ما سالمندان و میانسالان و زنان و مردانی را داریم که 
اگر این فیلمنامه نویسان به آنها توجه کنند کارهای 
بسیار خوبی را خواهیم داشت. می توان از بازیگران 
پیشکسوت با موضوعات بکر استفاده کرد اما این روزها 
تنها به سمت موضوعاتی می رود که بازیگر جوان را 
می طلبد و بس. وی در همین رابطه خاطرنشان کرد: 
متاسفانه این روزها سینما فقط و فقط به فکر بازگشت 
مالی است جز چند کار در هر سال به سمت وسویی 
که درست است می روند، اما بقیه اگر ببینید کمدی 
مورد علاقه مردم است همه کمدی کار می کنند و یا 
اگر عاشقانه بیشتر دیده می شود همه عاشقانه کار 
می کنند و اینگونه می شود که یکسری از بازیگرهای 
جدی، تاریخی، کلاسیک در خانه می مانند و دیگر 
کسی سراغشان نمی رود. به طورکلی سینما دچار 

تکرار در داستان و محتوا شده است. 

سخنگوی نمایشگاه کتاب تهران 
استقبال مخاطبان از نمایشگاه 
مجازی را بسیار خوب ارزیابی کرد 
و از فروش بیش از ۸ میلیاردی تا 
روز دوم خبر داد. علی رمضانی با 
اشاره به فروش نمایشگاه کتاب 
مجازی گفت: مخاطبان به شدت 
از بخش مجازی نمایشگاه کتاب 
استقبال کردند؛ در بخش بین الملل 
ما بازدید سفیر یمن و کره جنوبی 
را داشتیم و از چند کتاب مهم 
رونمایی شد. وی ادامه داد: تاکنون 
۱96 هزار و  7۸7 عنوان کتاب در 
بخش مجازی نمایشگاه به ثبت 
رسیده که این رقم به سرعت در 
حال افزایش است؛ 33 هزار و 7۴۰ 
سفارش ثبت شده است و 97 هزار 
و ۸۰ نسخه کتاب فروخته و 3۵ 
هزار و 2۴9 بسته تحویل پست 
شده است. رمضانی یادآورشد: 
بسته ها به ۵۰۰ شهر از 3۱ استان 
ارسال شده اند؛ تهران، مشهد و قم 
بیشترین دریافت بسته را داشته اند؛ 
ناشران تهرانی، بیشترین ارسال را 
در روز اول این نمایشگاه داشتند. 
۴۰۰ مرسوله  به ۵۵ روستا در 
سراسر کشور ارسال شده است 
که مازندران و همدان در این زمینه 
رتبه نخست را دارند؛ دورترین 
محصول نیز به شهر چابهار ارسال 
شده است. رمضانی مبنی بر اینکه 
چه میزان از فروش مجازی متعلق 
و  دانشجویی  بن کارت های   به 
طلاب بوده است، گفت: کمتر از ۱۰ 
درصد این رقم متعلق به یارانه این 

بخش است.

 استقبال گسترده 
از نمایشگاه مجازی 

کتاب 

 مرور آثار »پرویز پرستویی« 
در شبکه نمایش

شبکه نمایش در هفتــــه پیش رو بخشی از 
آثار پرویز پرستویی، هنرمند سینما و تلویزیون 
را مرور می کند. به گزارش روابط عمومی شبکه 
نمایش، این شبکه در هفته پیش رو به مرور آثار 
فیلم های پرویز پرستویی از هنرمندان با سابقه 
کشورمان می پردازد. فیلم و تله فیلم های ایرانی 
شبکه نمایش که از شنبه، 2۴ اردیبهشت ماه 
تا 3۰ اردیبهشت در ساعت ۱3 پخش خواهند 
شد، عبارتنداز: »قبرمشترک«، »جایی برای 
اشتباه نیست«، »نامه ای به خواهرم«، »یکی 
بود یکی هست«، »غلامرضا«، »پاشنه بلند2« 
و »خوش خیال.« همچنین فیلم های منتخب 
خانوادگی که بخش ثابت ساعت ۱9 شبکه نمایش 
هستند در هفته پیش رو به ترتیب شامل: »ادی 
عقاب آسمان ها«، »تندیس موفقیت، ریاضیات 
پشت سرشه«، »بانوی نقاش«، »بادیگارد محبوب 
من«، »متفاوت مثل من«، »تمپل گرندین« و 
»وقتی شنبه می آید« هستند. پرویز پرستویی 
سال ۱33۴ در روستای چالو از روستاهای استان 
همدان به دنیا آمد. خانواده او در سه سالگی به 
تهران مهاجرت کردند و در نوجوانی مشغول 
یادگیری تئاتر شد. پرستویی فعالیت هنری خود 
را در ۱3۴۸ با اجرای نمایش در کانون پرورش 
فکری کودکان ونوجوانان و مراکزرفاه آغاز کرد. 
در سال ۱362 اولین فیلم سینمایی خود را به نام 
»دیارعاشقان« بازی کرد و در همان اولین حضور 
موفق به دریافت جایزه بهترین بازیگر مکمل 
جشنواره فیلم فجر شد. فیلم های »شکار« در کنار 
مرحوم خسرو شکیبایی، »آدم برفی«، »لیلی با من 
است« و... از خاطره انگیزترین آثار اوست. وی برای 
بازی در نقش حیدر ذبیحی در فیلم »بادیگارد« 
در سی وچهارمین دوره جشنواره فیلم فجر برای 
چهارمین بار برنده سیمرغ بلورین بهترین بازیگر 
نقش اول مرد شد. فیلم های منتخب این هنرمند 
که هفته آینده ساعت 2۱ از شبکه نمایش پخش 
خواهند شد به ترتیب روز پخش از شنبه، 2۴ 
اردیبهشت تا جمعه، 3۰ اردیبهشت ماه شامل: 
»عشق شیشه ای«، »مومیایی3«، »شکار«، »آدم 
برفی«، »بادیگارد«، »مردعوضی« و »آژانس 
شیشه ای« هستند. فیلم های ساعت 23 شبکه 
نمایش نیز شامل این فیلم هاست: »از فراز قله«، 
»هرچه پیش آید«، »توقف ناپذیر«، »میان زمین و 
آسمان«، »خانه شوم«، »روزبازگشت« و »به سوی 
ستارگان.« منتخب فیلم های کلاسیک این هفته 
شبکه نمایش در ساعت یک بامداد به ترتیب 
روز پخش شامل: »توطئه خانوادگی«، »آنچه 
می آید«، »مردی که به زانو در آمد«، »دنیای آپو«، 
»ریفی فی«، »سه پدرخوانده« و »همشهری 

کین« هستند. 

»کیوان ساکت« در اختتامیه جشنواره تار و سه تار: 

 هیچ جشنواره ای آنقدر برگزیده 
نداشته است

آیین اختتامیه نهمین جشنواره تک نوازی تار و سه تار که 
در 3 رده سنی الف- »7 تا ۱2 سال«، ب- »۱3 تا ۱9 سال« 
و ج- »2۰ سال به بالا« شروع به کار کرده بود، با اعلام نفرات 
برتر رسما به کار خود پایان داد. این مراسم با تاخیر آغاز شد، 
به گفته  کیوان ساکت، علت این تاخیر کنسل شدن پرواز وحید 
تاج، خواننده موسیقی سنتی از شهر مشهد به تهران بود که 
قرار بود با ارکستر وزیری بخواند. به رغم این وقفه، اجرای گروه 
کُر فرهنگسرای بهمن آغازکننده مراسم شد. پس از اجرای 
این گروه، از حسن ناهید، نوازنده پیشکسوت »نی« تقدیر شد 
و سپس علی اصغر خسروی، رئیس فرهنگسرای به همن به 
روی صحنه آمد و اشعاری را قرائت کرد. او با اظهار خوشحالی 
از حضور اساتید بزرگ موسیقی در این رویداد، گفت: »هشت 
دوره این جشنواره با عناوین مختلفی برگزار شد. در دوره 
هشتم که به تک نوازی ساز دف اختصاص داشت، قول دادم 
که اگر عمری باشد، دوره نهم را با قوت بیشتر و با هدف گذاری 
مناسب تر انجام دهیم. خداراشاکر هستم و این توفیق نصیب 
من شد که در این دوره، جشنواره نهم با حضور اساتید به نام 
و شرکت کننده های بیشتر برگزار شد.« خسروی ادامه داد: 
»همینجا با مدد دوستان و اساتیدِ به نام، قول می دهم که چه 
با من، چه بی من ان شاءا... جشنواره دهم خیلی باشکوه تر و با 
بسیج همه امکانات در خدمت شما باشد و با دونوازی برگزار 
شود. جشنواره دهم دیگر تک نوازی نیست و با اجازه اساتید، 
دونوزای خواهد بود.« در ادامه مراسم کیوان ساکت، دبیر 
نهمین جشنواره تک نوازی تار و سه تار به روی صحنه آمد. او 
در حضور خانواده های شرکت کنندگان جوان بیان کرد: »من 
می دانم اغلب شما فرزندانی تربیت کرده اید که بی گمان مایه 
فخر فرهنگ ایران خواهند بود. این جشنواره ها تنها بهانه ای 
هستند برای ایجاد انگیزه بیشتر برای هنرمندان جوان به 
فرهنگ موسیقی ملی ایران. من نمی گویم موسیقی سنتی، 
چون بر این باور هستم که اطلاق نام سنت بر این موسیقی 
شریف، محلی از اعراب ندارد.« او در ادامه گزارشی از روند 
جشنواره را به این شرح اعلام کرد: »7۰۰ اثر به این جشنواره 
در مدت کوتاه یکماه به دبیرخانه جشنواره فرستاده شد. از 
این 7۰۰ اثر چیزی حدود 2۰۰ عدد خیلی ابتدایی بودند. در 
نهایت نزدیک به ۵۰۰ اثر مورد بررسی دقیق از سوی هیات 
داوران قرار گرفت.« ساکت اضافه کرد: »از این 7۰۰ اثر، ۱66 
اثر را برگزیده کردیم که به هر کسی می گفتیم حیرت می کرد 
برای اینکه هیچ جشنواره ای آنقدر اثر برگزیده نداشت. بارها 
به شاگردان خودم که برگزیده نشدند، گفته ام که شرکت 
کنید که هدف از شرکت کردن، ایجاد انگیزه بیشتر است. اگر 
به من بود، دوست داشتم به هر ۵۰۰ نفر جایزه اعطا کنیم. 
جایزه آنها همین بس که با چنین شرایطی، عاشقانه به بخش 

مهمی از فرهنگ ایران پرداخته اند.«

گـــزارش
سئول: 

 کره شمالی برای آزمایش اتمی 
آماده شده است

کره جنوبی اعلام کرد که همسایه شمالی آنها برای آزمایش 
اتمی آماده شده و این اقدام تاثیر کوتاه مدتی بر اقتصاد سئول 
خواهد داشت. به گزارش فارس، یک مقام دفتر ریاست جمهوری 
کره جنوبی اظهارکرد که به نظر می رسد کره شمالی برای 
هفتمین آزمایش اتمی خود آماده است. به گفته این مقام 
کره جنوبی که نام یا سمتش اعلام نشد، دولت پیونگ یانگ 
ممکن است قبل از آزمایش اتمی، موشک های بالستیک را 
آزمایش کند. خبرگزاری »یونهاپ« به نقل از این مقام نوشت: 
»دولت قصد دارد برنامه های عملیاتی بسیار دقیقی را در مورد 
کره شمالی و دیگر مسائل منطقه ای و جهانی قبل از نشست آتی 
بین رئیس جمهور »یون.سوک.یول« و جوبایدن، رئیس جمهور 
ایالات متحده تهیه کند.« وی همچنین اظهارداشت که 
آزمایش اتمی کره شمالی تاثیر کوتاه مدتی بر اقتصاد کره جنوبی 
خواهد داشت، اما بسیاری از کارشناسان بر این باورند که 
حمله روسیه به اوکراین و بنیادهای اقتصادی جهانی احتمالا 
»متغیرهای ساختاری بزرگ تری« خواهند بود. روز پنجشنبه 
بود که کره شمالی سه موشک بالستیک کوتاه برد به سمت دریای 
شرقی شلیک کرد که اولین اقدام تحریک آمیز آنها از زمان روی 
کارآمدن »یون« بود. همچنین رئیس جمهور جدید کره جنوبی 

از کابینه خود خواست برای واکنش بهتر هوشیار باشند. 

مسکو: 
احتمال وقوع جنگ تمام عیار وجود دارد

معاون رئیس شورای امنیت روسیه هشدار داد که تسلیح 
و آموزش نیروهای اوکراینی از سوی غرب می تواند خطر 
تبدیل شدن به یک جنگ اتمی تمام عیار را داشته باشد. به 
گزارش فارس، »دیمیتری.مدودف« معاون رئیس شورای 
امنیت روسیه با هشدار درباره عرضه تسلیحات غرب به 
اوکراین و آموزش نظامیان این کشور برای نبرد با روسیه گفت 
که این گونه اقدامات خطر تبدیل شدن به یک جنگ اتمی تمام 
عیار را دارد. وی سپس با اشاره به تلاش های غرب و رسانه های 
آنها برای دامن زدن به تنش ها اظهارکرد که غرب با تمام قدرت 
تلاش دارد تا این فرضیه را ترویج دهد که روسیه در حال ارعاب 
جهان با قراردادن یک درگیری اتمی در دستورکار خود است. 
مدودف تصریح کرد که غرب از طریق اوکراین یک جنگ 
نیابتی علیه روسیه به راه انداخته است و سپس درباره عواقب 
آن هشدار داد و گفت: »پمپاژ اوکراین از طریق کشورهای ناتو 
با تسلیحات، آموزش نظامیان این کشور در زمینه استفاده از 
تجهیزات غرب، اعزام مزدور و برگزاری رزمایش کشورهای 
عضو ناتو در نزدیکی مرز ما همگی احتمال تقابل آشکار و 
مستقیم ناتو و روسیه را به جای »جنگ نیابتی« افزایش 
می دهد.« معاون رئیس شورای امنیت روسیه سپس تصریح 
کرد: »چنین تقابلی )بین روسیه و ناتو( همیشه خطرات 
تبدیل شدن به یک جنگ اتمی تمام عیار را دارد و این یک 

سناریوی فاجعه بار برای همه است.« 

رئیس امارات درگذشت

خبرگزاری رسمی امارات از درگذشت رئیس این کشور 
خبر داد. به گزارش فارس، خبرگزاری رسمی امارات »وام«، 
اعلام کرد »خلیفه بن زاید آل نهیان« رئیس این کشور 
درگذشته است. خبرگزاری رسمی امارات نوشت: »وزارت 
امور ریاستی به مردم کشور امارات، امت عربی، اسلامی و تمام 
جهان درگذشت رهبر میهن و حافظ راه کشور، شیخ خلیفه 
بن زاید آل نهیان رئیس کشور را تسلیت می گوید.« طبق اعلام 
خبرگزاری »وام«، خلیفه بن زاید آل نهیان سیزدهم ماه می، 
درگذشته است. وزارت امور ریاستی امارات همچنین ۴۰ روز 
در این کشور عزای عمومی اعلام کرد و خبر داد در این مدت 
پرچم امارات به حالت نیمه افراشته در خواهد آمد و سازمان ها 
و ادارات دولتی و خصوصی این کشور به مدت 3 روز تعطیل 
خواهد بود. خلیفه بن زاید بزرگ ترین فرزند »زاید بن سلطان 
آل نهیان« موسس دولت امارات و ولی عهد او بود و پس از فوت 
پدرش حاکم ابوظبی شد و شورای عالی اتحاد امارات در تاریخ 
3 نوامبر 2۰۰۴ او را به عنوان رئیس امارات انتخاب کرد. او در 
سال ۱9۴۸ در منطقه الشرقیه امارت ابوظبی به دنیا آمد و 
تحصیلات پایه خود را در شهر العین به پایان رساند، او دومین 
رئیس دولت امارات از زمان تاسیس این کشور در تاریخ 2 
دسامبر ۱97۱ و شانزدهمین حاکم امارت ابوظبی است. 
خلیفه دارای ۸ فرزند اعم از 2 پسر به نام های سلطان و محمد 
و 6 دختر است. او در تمام مراحل زندگی راه پدرش را ادامه 
داده و اولین منصب رسمی که عهده دار شد، نماینده حاکم 
در منطقه الشرقیه و رئیس دادگاه  های این منطقه بود. خلیفه 
بن زاید در تاریخ یک فوریه ۱969 نیز به عنوان ولی عهد ابوظبی 
و رئیس دایره دفاع منصوب شد و فرماندهی نیروی دفاعی 
امارات را بر عهده گرفت و نقش اساسی در توسعه و تبدیل 
آن از یک نیروی حفاظتی کوچک به نیروی بزرگ دارای 
وظایف متعدد و مجهز به تجهیزات مدرن، ایفا کرد. در تاریخ 
یک ژوئیه ۱97۱ خلیفه ریاست نخستین شورا وزیران محلی 
امارت ابوظبی را بر عهده گرفت و علاوه بر آن منصب وزیر 
دفاع و دارایی این شورا را بر عهده داشت که پیش از تاسیس 
دولت فدرال امارات بود. در فوریه ۱97۴ به دنبال منحل شدن 
شورای وزیران محلی، خلیفه به عنوان رئیس شورای اجرایی 
که به جای شورای وزیران امارت ابوظبی تشکیل شده بود، 
منصوب شد. وی همچنین رئیس شورای نفت امارات شد که 
تا پیش از مرگش این منصب را حفظ کرده بود. او در ماه می 
۱976 منصب جانشین فرمانده عالی نیروهای مسلح را بنا به 

دستور شورای عالی فدرال عهده دار شد. 

پکن: 

آمریکافقطادعایگفتوگومیکند
جهــــان 

کوتــــاه

نماینده دائم چین در سازمان ملل در نشست شورای 
امنیت، از مواضع سیاست خارجی آمریکا به شدت 
انتقاد کرد. به گزارش فارس، »ژانگ.جون« اعلام کرد 
که واشنگتن فقط به صورت لفظی درباره آمادگی برای 
گفت و گو ادعا می  کند. نماینده دائم چین در سازمان 
ملل در این نشست گفت: »در حال حاضر، تنش در 
شبه جزیره کره برجسته است و چشم انداز تشدید فزآینده، 
نگران کننده است. چین از همه طرف ها می خواهد که 
آرامش و خویشتنداری را حفظ کنند، به مسیر صحیح 
گفت و گو و مشورت پایبند باشند و از هر اقدامی که ممکن 
است تنش ها را تشدید کند یا به اشتباه محاسباتی منجر 
شود، بپرهیزند.« وی ادامه داد: »موضوع شبه جزیره کره را 
باید به صورت تاریخی و همه جانبه بررسی کرد تا به علل و 
پیامدهای موضوع پی برد. پس از سال 2۰۱۸، تنش زدایی 
کلی از وضعیت در شبه جزیره صورت گرفت. کره شمالی 
مجموعه ای از اقدامات را برای خلع سلاح اتمی و کاهش 
تنش اتخاذ کرد. رهبران کره شمالی و ایالات متحده رودررو 
در سنگاپور ملاقات کردند و به اجماع مهمی در مورد ایجاد 
نوع جدیدی از روابط کره شمالی و آمریکا، ایجاد مکانیسم 
صلح در شبه جزیره و پیشبرد روند خلع سلاح اتمی در 
شبه جزیره دست یافتند.« به گفته ژانگ.جون، »متاسفانه 
طرف آمریکایی بعدا موضع خود را زیرپا گذاشت و در قبال 
ابتکارات مثبت کره شمالی مطابق با اصل اقدام برای اقدام 
عمل نکرد که منجر به بن بست حل نشدنی در گفت و گوی 
کره شمالی و آمریکا شد و بر بی اعتمادی متقابل بین این 
دو افزود و روند خلع سلاح اتمی در شبه جزیره را متوقف 
کرد.« نماینده پکن در سازمان ملل تصریح کرد: »گفت و گو 
و مذاکره تنها راه صحیح برای حل مساله شبه جزیره است. 
کلید خروج از بن بست در شبه جزیره در دست ایالات متحده 
است. بر این اساس، باید اقدامات مشخصی برای پاسخ 
مثبت به نگرانی های منطقی کره شمالی انجام دهد و 
شرایطی را برای از سرگیری زودهنگام گفت و گوها ایجاد 
کند.« وی با انتقاد از مواضع واشنگتن ادامه داد: »اگرچه 
طرف آمریکایی به طور شفاهی ادعا می کند که مایل به 
گفت و گوی بی قید و شرط است، اما وقتی پای اقدام و عمل 
می رسد، به تشدید تحریم ها و اعمال فشار ادامه می دهد. 
واضح است که این اقدامات، سازنده نیست.« دیپلمات ارشد 
چین افزود: »پیش نویس قطعنامه جدید پیشنهاد شده 
ایالات متحده با طرح فصل هفتم منشور سازمان ملل، بر 
تحریم های بیشتر متمرکز شده است که راه مناسبی برای 

رسیدگی به وضعیت فعلی در شبه جزیره نیست.« 
 آمریکا نگرش منفی را تغییر دهد

به گفته او، »شورای امنیت )سازمان ملل( طی سالیان 
متمادی قطعنامه های متعددی را در مورد موضوع 
شبه جزیره تصویب کرده که ضمن مجازکردن تحریم ها، 
بر ضرورت حل مسالمت آمیز، سیاسی و دیپلماتیک موضوع 

اتمی در شبه جزیره نیز تاکید کرده است.« ژانگ .جون ادامه 
داد: »همه اینها شایسته توجه برابر ما هستند. تحریم ها 
فقط یک ابزار برای رسیدن به هدف هستند و همیشه باید 
در خدمت هدف کلی حل و فصل سیاسی باشند.«  نماینده 
پکن در سازمان ملل گفت: »به رغم این واقعیت که تحریم ها 
همین حالا هم اثرات انسانی منفی و آسیب های جانبی به 
سایر کشورها داشته است، کشورهای مربوطه همچنان این 
موضوع را انکار می کنند و این با نتیجه گیری های نهادهای 
بین المللی بشردوستانه مختلف و هیات کارشناسان 
کمیته ۱7۱۸ مغایر است.« وی ادامه داد: »در واکنش به 
آخرین وضعیت، چین و تعدادی از اعضای شورای امنیت، 
همگی پیشنهادهای معقولی برای بررسی راه هایی برای 
انجام اقدامات قوی و ترویج راه حل سیاسی برای موضوع 
شبه جزیره ارائه کرده اند، به نحوی که به بهترین نحو اجماع 
شورا را به دست آورد.« به گفته این دیپلمات، »پیش نویس 
قطعنامه ارائه شده توسط چین و روسیه نیز دقیقا برای 
همین منظور است. متاسفانه، ایالات متحده چشم خود 
را به روی پیشنهادات معقول چین و سایر اعضای مربوطه 
شورا بسته است.« ژانگ .جون بیان کرد: »ما اعتقاد داریم 
که اگر ایالات متحده نگرش منفی خود را تغییر دهد، امکان 
اجماع اعضای شورا وجود دارد.« نماینده پکن در سازمان 
ملل گفت: »چین به عنوان همسایه نزدیک شبه جزیره 
به شدت نگران وضعیت شبه جزیره است و همواره بر حفظ 
صلح و ثبات در شبه جزیره، خلع سلاح اتمی شبه جزیره 
و حل مشکلات از طریق گفت و گو و رایزنی تاکید کرده 

است. ما از همه طرف های ذی ربط حمایت می کنیم که 
صلح و ثبات کلی در شبه جزیره را در اولویت قرار دهند، 
به مسیر گفت و گو و مذاکره پایبند باشند. گفت وگوهای 
معنادار را زودتر از سر بگیرند، و به صورت متعادل راه های 
موثر برای حل وفصل نگرانی های مشروع یکدیگر را بررسی 
کنند. چین به طور جدی نگران برخی تحولات منفی اخیر 
است.« این مقام ارشد چین سپس به توافق سه جانبه اتمی و 
نظامی آمریکا و انگلیس دو عضو دائم شورای امنیت سازمان 
ملل با استرالیا اشاره کرد و به شدت از مواضع واشنگتن 
و لندن انتقاد کرد. او ادامه داد: »برخی کشورها خواستار 
خلع سلاح اتمی کره شمالی هستند، در حالی که خودشان 
همکاری در زمینه زیردریایی های اتمی را ترویج می کنند 
که خطرات جدی اشاعه اتمی را به دنبال دارد.« ژانگ .جون 
افزود: »برخی از کشورها ابراز نگرانی می کنند که در مورد 
توسعه نظامی کره شمالی وجود دارد در حالی که در عین 
حال با جنجال زیاد، سیستم تسلیحات تهاجمی خود مانند 
سلاح های ابرفراصوت را توسعه می دهند یک سیاستمدار 
خاص در یک کشور خاص حتی تا آنجا پیش رفت که علنی 
از بحث درباره اشتراک گذاری اتمی به بهانه پرداختن به 
تهدیدات امنیتی دفاع کرد.« وی گفت: »ابتکار امنیت 
جهانی چین، راهنمای مهمی برای حل مساله شبه جزیره 
است. امنیت یک کشور نمی تواند مبتنی بر ناامنی یک 
کشور دیگر باشد. چین باردیگر از همه طرف های ذی ربط 
می خواهد که به طور مشترک صلح و ثبات در شبه جزیره را 

گرامی بدارند و حفظ کنند.« 

رئیس هیات مدیره خانه تئاتر اعلام کرد: مجمع 
عمومی خانه برای انتخاب هیات مدیره جدید روز 
شنبه 3۱ اردیبهشت برگزار می شود. خانه تئاتر 
چندین ماه است که بدون مدیرعامل به کار خود ادامه 
می دهد و قرار بود که ۱7 اردیبهشت با برگزاری مجمع 
عمومی خانه تئاتر، هیات مدیره جدید انتخاب شوند 

تا اعضای آن مدیرعامل جدید خانه تئاتر را انتخاب 
و معرفی کنند. اما با وجود اینکه تعدادی زیادی از 
اعضای خانه تئاتر در مجمع عمومی ۱7 اردیبهشت، 
در سالن شهید افراسیابی ورزشگاه شهید شیرودی 
حضور پیدا کردند، اما به دلیل به حد نصاب نرسیدن 
تعداد شرکت کنندگان، مجمع برگزار نشد. طبق گفته 

ایرج راد، رئیس هیات مدیره خانه تئاتر قرار است روز 
شنبه 3۱ اردیبهشت باردیگر اعضای خانه تئاتر در 
ورزشگاه شهید شیرودی حضور پیدا کنند تا مجمع 
عمومی خانه تئاتر برگزار شود. البته با این تفاوت که 
به گفته »راد« این بار دیگر به حد نصاب رسیدن یا 
نرسیدن شرکت کنندگان در مجمع ملاک نیست و 
مجمع عمومی برگزار خواهد شد. باید دید با انتخاب 
اعضای جدید هیات مدیره خانه تئاتر و آغاز به کار آنها، 
کدام فرد قرار است به عنوان مدیرعامل جدید خانه 

تئاتر انتخاب و فعالیت کند.

به دلیل به حد نصاب نرسیدن در ۱۷ اردیبهشت

مجمعخانهتئاتر۳۱اردیبهشتبرگزارمیشود
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